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       VAN DE VOORZITTER 

Het is koud buiten, ik had lichte koorts, toch rende ik voor de slee uit en hoorde achter me môn kleinzoon 

lachen en roepen óniet te hard, Opaô. Daar was ik blij om want harder kon ik niet. Na het sneeuwballen 

gooien ®n verschillende pogingen om in het Twiske van een heuvel af te komen (óniet te hard, Opaô) kwa-

men we moe thuis. Toen dook een probleem op dat ónieuwô was. Zijn moeder, mijn schoondochter, had ós 

morgens gevraagd om hem ósmiddags ñniet meer te laten slapenò. De reden daarvoor was helder, als ie ós 

middags slaapt krijgen ózeô óm ós-avonds zôn bed niet meer in  Ik had toegezegd. Maar zat nu met een 

probleem.  

We maakten een tent. Altijd leuk want daar óleef je van opô. Daarna gingen we briefjes uitwisselen waarop 

hij (drieenhalf jaar) tekeningen maakte met duidelijke berichten. Dit schoof hij vanuit de tent naar buiten, 

hoorde ze mij voorlezen, en dan schoof ik weer een briefje met kriebels naar binnen. 

Na enige tijd was het gedaan en leek de energie op. ñWat zullen we nu gaan doen?ò é. Tot een andere 

vraag wist ik niet te komen en het leek me de enige manier om hem óer bijô te houden. Hij wilde wel met 

autootjes een verkeersspel doen. Een grote mat op de grond waarop een wegstelsel staat aangegeven waar-

mee we dan ópolitie en zoô spelen.  

Wij togen naar zolder ï waar ál dat spul staat dat je met je kinderen mee had willen geven toen ze het huis 

uit gingen, maar dat nog steeds óthuisô staat . Op zolder gingen we eerst een ókussengevechtô houden 

(zachte kussen en plezier), daarna op Opa springen en langs hem heen klimmen zonder de grond aan te ra-

ken. De grond was immer ówaterô en daar moest je niet in komen. 

Daarna de mat gepakt, uitgerond, gespeeld tot ik pijn in mijn ellebogen kreeg want je ligt wel de hele tijd 

óop je kantô. 

En toen hoorde ik gelukkig beneden Oma reopen dat ózijn etenô klaar was en konden we de i-Pad aanzetten 

met een filmpje en daarbij zijn eten binnen zien te krijgen. Ja, ik hoor de pedagogen brommen, maar ik ben 

toch altijd weer gelukkig dat ik het binnen krijg bij óm.  

En toen kon ie terug naar huis ï in de auto viel ie in slaap. Geen houwe aan.  

En toen ging ik nog even wat stukken maken voor de Keiler en nu ï 23.55 ï nog even een óvan de voorzit-

terô maken. Maar ik val in slaap, dus ik krijg echt niks meer uit môn pen behalve: 

De algemene ledenvergadering is op 28 februari én laten we het elkaar maar naar de zin maken op de club, 

want thuis is het vaak voornamelijk óhard werkenô . 

Antoon Duijnker. 



Officiële uitnodiging  

Het bestuur van de Jeu de Boulesclub ñde Meteoorò nodigt al haar Boules leden uit tot het bijwonen 

van de 37 ste   Jaarvergadering die gehouden zal worden op   

                                                              donderdag 28 februari 2019  

 De aanvang van deze vergadering is 20.00  uur.  

De hal is open vanaf 19.30  uur.  

De plaats van deze vergadering is het Bouledrome van onze vereniging, gelegen aan het Perenpad in 

Amsterdam Noord, Tuindorp Oostzaan.  

Verhinderingen kunnen schriftelijk of per email aan de secretaris van onze vereniging worden opgege-

ven onder vermelding van uw naam. U kunt uw verhindering aan het huisadres van de secretaris zen-

den of deze deponeren in het kopijbusje in ons Bouledrome.  

 

Agenda 37 ste  jaarvergadering  

 

 1)  Opening voorzitter  

 2)  Binnengekomen post (zie toelichting)  

 3)  Notulen 36 ste  jaarvergadering  

 4)  Jaarverslag secretaris  

 5)  Verenigingsverslag secretaris  

 6)  Financieel Jaarverslag penningmeester  

 7)  Kascontrole commissie  

 8)  Beleid bestuur  

 9)  Begroting 2019  

 

 Pauze                                                                                           zie volgende pagina  
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 9) Verkiezing bestuur (zie toelichting)  

10) Commissies  

11) Huldiging leden die 10, 20 jaar en 30 jaar lid zijn  

12) Rondvraag  

13) Sluiting  

 

Toelichting:  

Punt 2  

Brieven ter attentie van de vergadering dienen 1 week voor aanvang van de vergadering bij de secre-

taris van de vereniging binnen te zijn. Adres:Mijndenhof 51 1106 GC Amsterdam.  

Brieven kunnen ook per email naar het adres secretaris@jbcdemeteoor.nl worden gezonden.  

 

Punt 9  

Aftredend zijn, Antoon Duijnker, Anneke van ót Schip, Douwe de Graaf. Zij stellen zich herkiesbaar. 

Cor van der Erf is aftredend en stelt zich niet herkiesbaar.  

 

 

 

 



 

Plaats eq Leider Winst Punten 2e lid 3e lid

1 16 Richard Rutgers 4 22 Danielle Rutgers Theo van Dijk

2 14 Joke de Vroome 4 21 Rosalie L.van Bueren Loes de Vries

3 10 Marcel van Olst 4 21 Freek van Leeuwen Piet van Leeuwen

4 4 Corrie van Ekris 4 20 Tiny Postma Wilma Kokkelkoren

5 13 Pim Termeulen 3 22 Michelle Termeulen To de Vries

6 6 Joris Brandenburg 3 20 Ankie de Boer Wouter de Ruiter

7 9 Waldy Haseth 3 14 Frans Kooistra Boudewijn L.van Bueren

8 18 Jef de Ruiter 3 10 Jur de Ruiter Jaap Veldhoen

9 24 Tiny Tophoven 2 9 Max Tophoven Ruud van Maaren

10 20 Abdelkader Zaki 2 8 Mourad Eljohari Ismael El Aalali

11 2 Boy Bolderman 2 0 Mei Yuan Hou Menno Roelofs

12 22 Henk Postma 2 0 Chris Maas Henk Kneulman

13 17 Tiny Duijnker 2 -1 Antoon Duijnker Henk Kokkelkoren

14 5 Frank Westrus 2 -4 Marjo van Dijk Sander van Dijk

15 15 Henk Koch 2 -4 Singh Auzla Julian Suurmeijer

16 7 Alie Hellingwerf 2 -5 Leida Kneulman Anneke van ´t Schip

17 3 Victor Silvester 1 4 Douwe de Graaf Ron Stolte

18 8 Vera de Graaf 1 -12 Kim Bolderman Carla de Ruiter

19 23 Maartje van Delft 1 -12 Petra de Graaf Trudy Steenbeek

20 21 Mary Veldhoen 1 -17 José Sas Hannie Voigt

21 1 Truus Nagel 0 -22 Gerda Nagel Tiny Reerink

22 11 Diny Groet 0 -25 Marja Koch Lous van de Bos

23 12 Esther Broer 0 -29 Tineke Cuperus Dre Selling

24 19 Kitty Los 0 -40 Hennie Los Guus Heijdenrijk

RESULTATEN 4e DAG JAN VOET TOERNOOI 2018/2019
SALDO





Plaats deelnemers Winst Punten Plaats deelnemers Winst Punten

1 Mary Veldhoen 3 29 26 Cor Voigt 1 2

2 Tineke Cuperus 3 21 27 Guus Heydenrijk 1 -2

3 Alie Hellingwerf 3 21 28 Pieta Broer 1 -2

4 Mei Yuan Hou 3 17 29 Nettie Trock 1 -3

5 Hannie Voigt 3 13 30 Petra de graaf 1 -3

6 Frans Kooistra 3 11 31 Corrie Vlietman 1 -4

7 Kees Houterman 3 9 32 Max Tophoven 1 -4

8 Tiny Reerink 2 15 33 José Sas 1 -5

9 Willem Hakvoort 2 15 34 Maartje van Delft 1 -6

10 Menno Roelofs 2 13 35 Esther Broer 1 -6

11 Pim Termeulen 2 12 36 Jaap Veldhoen 1 -7

12 Jan Verhulst 2 12 37 Anneke van 't Schip 1 -8

13 Wilma Kokkelkoren 2 12 38 Mieke Bon 1 -9

14 Diny Groet 2 9 39 Henk Kokkelkoren 1 -9

15 Truus Nagel 2 8 40 Hennie Los 1 -12

16 Tiny Duijnker 2 7 41 Ed Lette 1 -13

17 Gerda Nagel 2 6 42 Co Borg 1 -14

18 Antoon Duijnker 2 5 43 Henk Postma 1 -24

19 Henk Vlietman 2 5 44 Jaap Broer 0 -11

20 Piet Elberts 2 5 45 Michèle Termeulen 0 -13

21 Tiny Tophoven 2 2 46 Alie Borg 0 -15

22 Waldi Haseth 2 1 47 Trudy Steenbeek 0 -15

23 Henneke Hakvoort 2 0 48 truus 0 -16

24 George Damme 2 -2 49 Cor van der Erf 0 -20

25 Kitty Los 2 -2 50 Mara Haseth 0 -25

JOOP VAN DE LOO KERSTTOERNOOI 2018



Plaats Leider Winst Punten 2e lid

1 Mourad Eljohari 3 35 Abdelkadar Zaki

2 Henk Eisinga 3 32 Henk Kokkelkoren

3 Vera de Graaf 3 27 Henk Postma

4 Wouter de Ruiter 3 25 Marco Eveleens

5 Max Tophoven 3 24 Ludwis Tophoven

6 Carla Leffelaar 3 11 Hannie Voigt

7 Hans Kersbergen 3 10 Riet Kersbergen

8 Mimi Tchang 2 25 Junior de Jong

9 Gerard de  Bruijn 2 16 Jenny de Bruin

10 Raymond van deer Erf 2 14 Theo van Dijk

11 Corrie Vlietman 2 9 Diny Doesburg

12 Paul de Kuiper 2 9 Andrea de Kuiper

13 Corrie van Ekris 2 9 Tiny Postma

14 Leida Kneulman 2 9 Alie Hellingwerf

15 Tiny Tophoven 2 5 Berry Suanet

16 Douwe de Graaf 2 4 Boy Bolderman

17 Dre Selling 2 1 Mara Haseth

18 Mitch van Koersveld 2 0 Irma

19 Joke Vreeburg 2 -5 Cor Vreeburg

20 Ron Stolte 1 -1 Victor Silvester

21 Jan Leffelaar 1 -2 Tineke Cuperus

22 Joris Brandenburg 1 -2 Ankie de Boer

23 Diny Groet 1 -3 Willy Leffelaar

24 Ank van Putten 1 -4 Henk Schellevisch

25 Gerda Nagel 1 -5 Truus Nagel

26 Jeff de Ruiter 1 -7 To de Vries

27 Petra de Graaf 1 -7 Maartje van Delft

28 Pim Termeulen 1 -8 Michèle Termeulen

29 Geertje Winters 1 -9 Ina Schellevisch

30 Henk Vlietman 1 -10 Arie Doesburg

31 Sander van Dijk 1 -14 Carla de Ruiter

32 Rita van der Erf 1 -16 Tarik Baali

33 Hennie van Wijk 1 -17 Els van Aalderen

34 Ben Ooms 1 -22 Gerda Faas

35 Mei Yuan Hou 0 -16 Menno Roelofs

36 Henk Koch 0 -19 Marja Koch

37 Ed Lette 0 -22 Jan Verhulst

38 Kitty Los 0 -23 Hennie Los

39 Frans van de Laar 0 -24 Nel Jansen

40 John Zwiebel 0 -29 Sacha Zwiebel

PERENPADBOULEN 27 JANUARI 2019

Ter controle

SALDO



 

Verslag 36e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 

ñJeu de Boules Vereniging De Meteoorò 

d.d. 22 februari 2018. 

 

1. Opening ï 20.00 uur. 

 

De aanwezigen worden welkom geheten op 36e Algemene Leden Vergadering (ALV) ñJeu de Boules Vereniging De Meteoorò. 

 

Voorzitter verwijst naar de verschillende stukken die in de Keiler zijn gepubliceerd. Bij binnenkomst ontvangen de aanwezigen het actuele 

financiële jaarverslag 2017 en de begroting 2018. 

 

Voorafgaand aan het houden van een minuut stilte licht de voorzitter toe dat verschillende leden eerder hebben verzocht hierbij de namen 

van de overledenen te noemen. Het bestuur heeft besloten hiervan af te zien omdat niet alleen verenigingsleden die ons in het afgelopen jaar 

zijn ontvallen worden herdacht, maar er (natuurlijk) ook ruimte is voor eerder overledenen, mensen die in de naaste omgeving van de 

(individuele) leden zijn overleden maar geen verenigingslid zijn ®n oud-leden die geen lid meer waren, waaraan binnen de vereniging nog 

met warme gevoelens wordt teruggedacht.  

 

De leden houden 1 minuut stilte. 

 

2. Binnengekomen post 

 

20 Personen hebben zich bij de secretaris afgemeld voor deze ALV. 

 

Bij de secretaris is het (digitale) bericht ontvangen van de kascontrolecommissie inzake de door de commissie gehouden controle. Dit be-

richt zal bij het agendapunt Kascontrolecommissie (agendapunt 6) worden betrokken. 

 

3. Verslag 35e Algemene Leden Vergadering 

 

Het verslag wordt zonder nadere op- of aanmerkingen goedgekeurd met dankzegging aan de verslaglegger. Enkele opmerkingen naar aan-

leiding van het verslag zijn: 1) de instelling van een 2e NPC-team; de aanschaf van nieuwe clubkleding; De instroom van nieuwe clubleden 

en de toenemende belangstelling voor de spelregels. Een ordner met de recente regelgeving staat in de lage, bruine kast in het zitgedeelte 

van de hal. 
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4. Jaarverslag secretaris 2016 

 

Het verslag is zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.  

Het grote aantal kaarten dat is verzonden is in handen van Anneke die vanuit het bestuur de óziekenboegô bewaakt.  

In het verslag is te lezen dat de gemiddelde leeftijd binnen de vereniging 65,3 jaar bedraagt en dat 91 leden (=58%) jonger is dan dit gemid-

delde. 

 

5. Financieel jaarverslag penningmeester 

 

Het jaarverslag wordt door de penningmeester doorgenomen en op verschillende onderdelen van een toelichting voorzien, o.m. tav de in-

komsten activiteiten toernooien. 

 

6. Kascontrolecommissie (KCC) 

De kascontrolecommissie (Esther Broer en Boudewijn Lammerts van Bueren) hebben nav de controle verslag gedaan. Dit verslag wordt 

voorgelezen en de door hen genoemde décharge wordt bij acclamatie door de ALV verleend. 

De voorzitter dankt de penningmeester voor zijn werkzaamheden. 

De commissie wordt bedankt voor haar werkzaamheden. 

 

I.v.m. vertrek van één van de leden melden twee leden zich om in de vacante plaatsen te voorzien (Boy Bolderman en Jef de Ruiter). Een 

derde lid (Danny Freen) heeft aangegeven zich volgend jaar beschikbaar te willen stellen. 

 

7. Beleid bestuur 

 

De voorzitter noemt de volgende punten als continuïteit in de invulling beleid bestuur: 

 

- Contact met de scholen (o.a. als aansluiting op hun gymles); 

- Continuëring van het interne sociale beleid en 

- Voorzetting van het goede contact met de SV De Meteoor; 

 

Daarnaast worden twee punten extra onder de aandacht van de leden gebracht, t.w. een alternatieve naamswijziging van onze bestaande 

toernooien én het aanpakken van de grond van de tennisbaan tgv boulebanen.  

 

Op het punt naamgeving toernooien houdt oud-voorzitter Jan Voet een warm pleidooi voor de handhaving van de bestaande naamgeving, 

omdat het hier gaat om belangrijke personen die een steunpilaar voor onze vereniging zijn geweest met grote inzet én omdat de leden zélf in 

eerdere jaarvergadering hebben gevraagd om deze naamgeving juist ter ere van deze leden in het leven te roepen. De warme reactie van de 

ALV in de vorm van een welluidend, ondersteunend applaus maakt dat besloten wordt de bestaande naamgeving ongewijzigd te handhaven. 
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Het punt ótennisbaanô kent door middel van interruptie ï vraag en antwoord - verschillende gemotiveerde insprekers die pleiten vóór hand-

having van de bestaande tennisbaan. Hierbij worden de opbrengst n¼, ten opzichte van een investering in banen die óniets opleverenô ge-

noemd, het plezier van bestaande spelers en de verwachtingen dat er meer leden zullen komen als de baan maar opgeknapt zou zijn. Andere 

genoemde motieven voor de aanpak van de grond betreffen het geringe betalende leden (6), de investering die nodig is (eu. 5000,-) voor een 

goede opknapbeurt en de poging die al jaren eerder er is geweest tot het aantrekken van nieuwe leden. Omdat behoefte bestond hierover 

besluitvormend met een gezonde basis van draagvlak binnen de vereniging verder te gaan is door middel van handopsteken gezocht naar de 

verhouding binnen de ALV. Op de vraag ózetten wij als bestuur het beleid door om op de plaats van de tennisbaan nieuwe jeu-de-

boulebanen aan te leggenô? antwoordden 55 (2/3 deel) van de aanwezige 83 leden v··r voorzetting van dit beleid. Er is afgezien om voor de 

resterende leden nog na te gaan wie tégen - en wie voor onthouding zou stemmen.  

 

8. Begroting 2018 

 

Ruud, als penningmeester, geeft een toelichting op de begroting 2018, onder medeneming van het begrootte deel dat op agendapunt 7 be-

trekking heeft (onderhoud banen binnen en buiten).  

 

Pauze 

 

9. Verkiezing bestuur 

 

Bij de ALV worden ogv art. 14 huishoudelijk reglement de secretaris Marjo van Dijk en de penningmeester Ruud Duijker herkozen. De 

voorzitter dankt hen voor hun inzet en feliciteert hen met hun herbenoeming. 

 

 

 

De voorzitter dank een groot aantal leden van onze vereniging die verschillende rollen/functies vervullen. Hij noemt daarbij de Redacteur 

van de Keiler, de leden van de Kascontrolecommissie, de leden van de Barcommissie, de leden van de Wedstrijdcommissie, degenen die de 

bunkerkraam bezetten én de vele vrijwilligers achter de bar en ook daarvóór door middel van al hun hand en span diensten. 

 

Twee leden worden naar voren gevraagd en bedankt voor hun inspanningen. Bert Vree heeft aangegeven zijn redacteurschap te zullen be-

ëindigen. Een oproep in de Keiler heeft niet tot een nieuwe redacteur geleid, hetgeen effect op de vorm van de Keiler zal hebben.  

Bert wordt met applaus van de leden bedankt. 

 

Ook worden bloemen uitgereikt aan Menno die als drager, samen met Jef, lange tijd de wedstrijdcommissie heeft bezet. Zijn tussentijdse 

terugtreden wordt hier gememoreerd en ook hij ontvangt een warm applaus van de leden als dank voor zijn inzet. 

 

Tenslotte wijst de voorzitter op de volgende situatie. Cor van de Erf heeft aangegeven de rol van coördinator van de barbezetting §chter 

zich te willen laten. Er is nog voldoende tijd voor het zoeken naar een vervanger, maar er is wel behoefte aan een opvolger. Hij  doet een 

oproep aan leden herover na te denken en zich bij hem te melden. 

 



 

Verslag 36e  Algemene Leden Vergadering (ALV) 

ñJeu de Boules Vereniging De Meteoorò 

d.d. 22 februari 2018. 

 

1. Opening ï 20.00 uur. 

 

De aanwezigen worden welkom geheten op 36e Algemene Leden Vergadering (ALV) ñJeu de Boules Vereniging De Meteoorò. 

 

Voorzitter verwijst naar de verschillende stukken die in de Keiler zijn gepubliceerd. Bij binnenkomst ontvangen de aanwezigen het actuele 

financiële jaarverslag 2017 en de begroting 2018. 

 

Voorafgaand aan het houden van een minuut stilte licht de voorzitter toe dat verschillende leden eerder hebben verzocht hierbij de namen 

van de overledenen te noemen. Het bestuur heeft besloten hiervan af te zien omdat niet alleen verenigingsleden die ons in het afgelopen jaar 

zijn ontvallen worden herdacht, maar er (natuurlijk) ook ruimte is voor eerder overledenen, mensen die in de naaste omgeving van de 

(individuele) leden zijn overleden maar geen verenigingslid zijn ®n oud-leden die geen lid meer waren, waaraan binnen de vereniging nog 

met warme gevoelens wordt teruggedacht.  

 

De leden houden 1 minuut stilte. 

 

2. Binnengekomen post 

 

20 Personen hebben zich bij de secretaris afgemeld voor deze ALV. 

 

Bij de secretaris is het (digitale) bericht ontvangen van de kascontrolecommissie inzake de door de commissie gehouden controle. Dit be-

richt zal bij het agendapunt Kascontrolecommissie (agendapunt 6) worden betrokken. 

 

3. Verslag 35e Algemene Leden Vergadering 

 

Het verslag wordt zonder nadere op- of aanmerkingen goedgekeurd met dankzegging aan de verslaglegger. Enkele opmerkingen naar aan-
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van de hal. 

 

4. Jaarverslag secretaris 2016 
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11. Huldiging jubilarissen 

Er zijn twee leden 20 jaar lid van onze vereniging. Dit zijn Lous van de Bos en Erik van Stelten. Beiden zijn afwezig. Het bestuur zal hun 

versierselen later aan hen uitreiken. 

Drie leden zijn 30 jaar lid, t.w.: Stien van Olst, Richard van Olst en Max Tophoven. Door Stienôs afwezigheid neemt Richard de honneurs 

van zijn moeder waar. Zowel Max als Richard ontvangen de felicitaties, bloemen en het opspelden van hun 30-jaren-speld. 

 

 

12. Rondvraag 

 

Geen. 

 

13. Sluiting  

 

De voorzitter dank de leden die deze avond voor de bezetting van de bar hebben gezorgd en sluit, onder dankzegging aan de aanwezige 

leden de vergadering. 





 

  Jaarverslag secretaris  

Het bestuur is  dit jaar in  10  bestuursvergaderingen bij elkaar gekomen.  

 

De algemene ledenvergadering werd bezocht door 83 leden, 20 leden hebben zich afgemeld.  

 

In 2018 werden in het totaal 35 brieven/kaarten per post verzonden.  

De overige zaken werden per email geregeld.  

 

In 2018 hebben wij 31 nieuwe leden mogen verwelkomen.  

Totaal zijn er 8 leden uitgeschreven.  

Helaas zijn er 2 leden Dhr. Arnold Los en Roel Westerhof en drie oud leden Dhr. Ton Schepenmaker en Mevr. 

Tiny  Limburg en Dhr. Simon Heimens ons ontvallen.  

 

Bij het afsluiten van het jaar telt de vereniging 183 leden. Hiervan zijn 166 bondsleden.  

73 vrouwen en 93 mannen.  

Hiervan hebben 45 leden een W -  licentie.  

Vijf mannelijke leden en vijf vrouwelijke leden zitten in de leeftijdscategorie tussen de 85 -94 jaar.  

Twee mannen in de leeftijdscategorie 19 -24 jaar.  

Zes mannen in de leeftijdscategorie 25 -34 jaar.  

Vier mannen en vier vrouwen in de categorie 35 -44 jaar.  

Drie -endertig mannen en vijfen - twintig vrouwen in de categorie 45 -64 jaar.  

In de categorie 65 -74 jaar zijn dit drie -endertig mannen en vijfen - twintig vrouwen.  

In de leeftijdscategorie 75 -84 jaar zijn dit tien mannen en veertien vrouwen.  

 

In 2018 is de tennis -afdeling opgeheven.  
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In de leeftijdscategorie 75 -84 jaar zijn dit tien mannen en veertien vrouwen.  

 

In 2018 is de tennis -afdeling opgeheven.  

 

15 sponsoren steunen onze vereniging.  

Onze vereniging telt vele vrijwilligers op een groot aantal gebieden.  

 

Onze vereniging heeft met zes leden deel -genomen aan de zomercompetitie. Dit team behaalde de eerste 

plaats.  

Er heeft 1 team deel -genomen aan de WTC (winter triplette competitie). Zij speelden in de hoofdklasse en zijn 

op de 14de plaats geëindigd.  

Er hebben 2 teams deel -genomen aan de NPC(nationale petanque competitie) 2017 -18. Team 1 eindigde in de 

1ste klasse op de 5de  plaats en team 2 in de 6de klasse op de tweede plaats.  

De NPC  2018 -19 is nog in volle gang. Onze vereniging neemt deel met 2 teams, 1 team in de 4de klasse en 1 

team in de zesde klasse.  

 

Er neemt 1 team deel aan de WTC (winter triplette competitie).Zij spelen in de 1ste klasse -  ook deze is nog in 

volle gang.  

 

Marjo van Dijk.   



 

                                     Jaaroverzicht 2018  

 

De viering van de jaarovergang bij de club was dit jaar ook weer geslaagd. Een dertig tal personen hebben zich 

vermaakt met een spelletje boulen en/of klaverjassen of gewoon een praatje.  

 

Het jaar werd  op 1 januari geopend met de nieuwjaarsborrel.  

De opkomst was niet hoog maar onder de aanwezige leden hing een gezellige, ontspannen sfeer en er werd 

duidelijk genoten van de door het bestuur aangeboden hapjes en drankjes.  

 

Overzicht van de gespeelde toernooien en de winnaars.  

Het echtparentoernooi werd gewonnen door Tootje de Vries & Jef de Ruiter  

Het dames doubletten door Corrie Vlietman & Wilma Kokkelkoren  

Het heren doubletten   door Wouter de Ruiter & Marco Eveleens  

Het Valentijn toernooi door Vera de Graaf & Wesley Freen  

Het Piet Bakker paastoernooi werd gewonnen door Max Tophoven  

Het Adam en Eva  toernooi werd gewonnen door Carla de Ruiter en Cor van der Erf  

Het Frits Jongsma toernooi is helaas niet door gegaan wegens te weinig inschrijvingen.  

Het Joop van der Loo kersttoernooi werd gewonnen door Mary Veldhoen  

Het Oliebollentoernooi werd gewonnen door Theo van Dijk.  

 

Het Jan Voet  toernooi is gewonnen door Danielle Rutgers, Richard Rutgers en Theo van Dijk.  

De B -poule werd gewonnen door Henk Kneulman Stefan Rutgers en Singh Auzla.  

De bunkerkraam en de bar hebben dit jaar weer op volle toeren gedraaid dankzij  

de inzet van verschillende leden.  

Het einde van het toernooi wordt altijd afgesloten met een gezamenlijke -  maaltijd  

voor al de leden. In een paar minuten werd de hal  

omgetoverd in een restaurant waar een gezellige sfeer heerste.  
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de inzet van verschillende leden.  

Het einde van het toernooi wordt altijd afgesloten met een gezamenlijke -  maaltijd  

voor al de leden. In een paar minuten werd de hal  

omgetoverd in een restaurant waar een gezellige sfeer heerste.  

Na een aantal jaren van de Surinaamse keuken te hebben genoten is er dit jaar  

gekozen voor de Chinese keuken. Onze sponsorò Restaurant Far Eastò van het  

Ananasplein heeft een geweldige maaltijd bereidt.110 leden hadden zich opgegeven en genoten zichtbaar van 

het uitgebreide buffet.  

 

De Perenpad toernooien hebben een groot aantal nieuwe leden opgeleverd,  

maar ook door mond -op-mond reclame vinden nieuwe leden hun weg naar  

onze vereniging. De animo voor de perenpad toernooien is zo groot dat er af en toe mensen moeten worden 

teleurgesteld omdat het vol zit.  

Het klaverjassen op de laatste vrijdag van de maand wordt ook nog goed bezocht. De klaverjasavonden wer-

den verzorgt door Corrie van Ekris zij heeft aangegeven te stoppen met de organisatie en heeft Ankie de Boer 

en Loes de Vries bereidt gevonden het van haar over te nemen.  

Ook het boulen op de dinsdag -en woensdagmiddag en op de donderdagavond worden goed bezocht.  

Dit jaar heeft het bestuur besloten om de hal op de donderdagmiddag te sluiten.  

Dre Selling heeft het bord (ooit gemaakt door Jan Both) boven de ingang van de hal gerestaureerd, het ziet er 

weer uit als nieuw.  

  

In de maand mei dreigde het einde van de Keiler maar gelukkig meldde zich een opvolger voor onze redacteur 

en kon de Keiler uiteindelijk toch een doorstart maken. Dre Selling en Tineke Cuperus zijn de nieuwe redacteu-

ren.  

 

De tennisbaan werd opgeheven en het vrijgekomen stuk grond werd gerenoveerd wat ons nieuwe banen ople-

verde en een prachtig nieuw terras. De buitenmeubelen zijn weer opgeknapt, vele handen hebben zich  bij al 

deze werkzaamheden ingezet. Voor veel leden was het even wennen, maar uiteindelijk is er veel gespeeld op 

de nieuwe banen. Bbq toernooien werden goed bezocht evenals de zomeravond competitie waarbij de Meteoor 

op de eerste plaats eindigde. De prachtige zomer heeft ons extra veel boule -plezier gegeven.  

Helaas degradeerde het team dat deelnam aan de wintercompetitie.  

De beide teams die deelnamen aan de NPC hebben zich beide gehandhaafd in de respectievelijk 4de en 6de 

klasse.  

 

Kantine medewerkers vinden is niet altijd even makkelijk, maar gelukkig hebben zich wel een aantal nieuwe 

medewerkers aangemeld. Het roosteren van de kantinemedewerkers is altijd nog een heel gepuzzel wat met 

veel verve door Cor v/d Erf is uitgevoerd. Eind van dit jaar is het stokje overgenomen door Ankie de Boer en 

Carla de Ruiter.  

Aly en Nico Hellingwerf hebben een aantal jaren de schoonmaak van de hal voor hun rekening genomen, de 

hal zag er altijd heel verzorgd uit. Helaas hebben zij besloten om te stoppen.Tineke Cuperus heeft deze taak 

overgenomen.  

Het mededelingen bord wordt altijd keurig bijgehouden door Henk Postma hierop staat al de belangrijke infor-

matie voor de leden.  

De enorme wandklok in de hal is na een tijdlang stil te hebben gestaan voorzien van een nieuw uurwerk.  

Tegenwoordig hangen de vlaggen weer fier te wapperen.  

 

In de december werd de hal weer omgetoverd in een chique kerstsfeer en er werd  nieuw verlichtings -

materiaal aangeschaft, evenals nieuwe decoraties.  



 

                                     Jaaroverzicht 2018  

 

De viering van de jaarovergang bij de club was dit jaar ook weer geslaagd. Een dertig tal personen hebben zich 

vermaakt met een spelletje boulen en/of klaverjassen of gewoon een praatje.  

 

Het jaar werd  op 1 januari geopend met de nieuwjaarsborrel.  

De opkomst was niet hoog maar onder de aanwezige leden hing een gezellige, ontspannen sfeer en er werd 

duidelijk genoten van de door het bestuur aangeboden hapjes en drankjes.  

 

Overzicht van de gespeelde toernooien en de winnaars.  

Het echtparentoernooi werd gewonnen door Tootje de Vries & Jef de Ruiter  

Het dames doubletten door Corrie Vlietman & Wilma Kokkelkoren  

Het heren doubletten   door Wouter de Ruiter & Marco Eveleens  

Het Valentijn toernooi door Vera de Graaf & Wesley Freen  

Het Piet Bakker paastoernooi werd gewonnen door Max Tophoven  

Het Adam en Eva  toernooi werd gewonnen door Carla de Ruiter en Cor van der Erf  

Het Frits Jongsma toernooi is helaas niet door gegaan wegens te weinig inschrijvingen.  

Het Joop van der Loo kersttoernooi werd gewonnen door Mary Veldhoen  

Het Oliebollentoernooi werd gewonnen door Theo van Dijk.  

 

Het Jan Voet  toernooi is gewonnen door Danielle Rutgers, Richard Rutgers en Theo van Dijk.  

De B -poule werd gewonnen door Henk Kneulman Stefan Rutgers en Singh Auzla.  

De bunkerkraam en de bar hebben dit jaar weer op volle toeren gedraaid dankzij  

de inzet van verschillende leden.  

Het einde van het toernooi wordt altijd afgesloten met een gezamenlijke -  maaltijd  

voor al de leden. In een paar minuten werd de hal  

omgetoverd in een restaurant waar een gezellige sfeer heerste.  

Na een aantal jaren van de Surinaamse keuken te hebben genoten is er dit jaar  

gekozen voor de Chinese keuken. Onze sponsorò Restaurant Far Eastò van het  

Ananasplein heeft een geweldige maaltijd bereidt.110 leden hadden zich opgegeven en genoten zichtbaar van 

het uitgebreide buffet.  

 

De Perenpad toernooien hebben een groot aantal nieuwe leden opgeleverd,  

maar ook door mond -op-mond reclame vinden nieuwe leden hun weg naar  

onze vereniging. De animo voor de perenpad toernooien is zo groot dat er af en toe mensen moeten worden 

teleurgesteld omdat het vol zit.  

Het klaverjassen op de laatste vrijdag van de maand wordt ook nog goed bezocht. De klaverjasavonden wer-

den verzorgt door Corrie van Ekris zij heeft aangegeven te stoppen met de organisatie en heeft Ankie de Boer 

en Loes de Vries bereidt gevonden het van haar over te nemen.  

Ook het boulen op de dinsdag -en woensdagmiddag en op de donderdagavond worden goed bezocht.  

Dit jaar heeft het bestuur besloten om de hal op de donderdagmiddag te sluiten.  

Dre Selling heeft het bord (ooit gemaakt door Jan Both) boven de ingang van de hal gerestaureerd, het ziet er 

weer uit als nieuw.  

  

In de maand mei dreigde het einde van de Keiler maar gelukkig meldde zich een opvolger voor onze redacteur 

en kon de Keiler uiteindelijk toch een doorstart maken. Dre Selling en Tineke Cuperus zijn de nieuwe redacteu-

ren.  

 

De tennisbaan werd opgeheven en het vrijgekomen stuk grond werd gerenoveerd wat ons nieuwe banen ople-

verde en een prachtig nieuw terras. De buitenmeubelen zijn weer opgeknapt, vele handen hebben zich  bij al 

deze werkzaamheden ingezet. Voor veel leden was het even wennen, maar uiteindelijk is er veel gespeeld op 

de nieuwe banen. Bbq toernooien werden goed bezocht evenals de zomeravond competitie waarbij de Meteoor 

op de eerste plaats eindigde. De prachtige zomer heeft ons extra veel boule -plezier gegeven.  

Helaas degradeerde het team dat deelnam aan de wintercompetitie.  

De beide teams die deelnamen aan de NPC hebben zich beide gehandhaafd in de respectievelijk 4de en 6de 

klasse.  

 

Kantine medewerkers vinden is niet altijd even makkelijk, maar gelukkig hebben zich wel een aantal nieuwe 

medewerkers aangemeld. Het roosteren van de kantinemedewerkers is altijd nog een heel gepuzzel wat met 

veel verve door Cor v/d Erf is uitgevoerd. Eind van dit jaar is het stokje overgenomen door Ankie de Boer en 

Carla de Ruiter.  

Aly en Nico Hellingwerf hebben een aantal jaren de schoonmaak van de hal voor hun rekening genomen, de 

hal zag er altijd heel verzorgd uit. Helaas hebben zij besloten om te stoppen.Tineke Cuperus heeft deze taak 

overgenomen.  

Het mededelingen bord wordt altijd keurig bijgehouden door Henk Postma hierop staat al de belangrijke infor-

matie voor de leden.  

De enorme wandklok in de hal is na een tijdlang stil te hebben gestaan voorzien van een nieuw uurwerk.  

Tegenwoordig hangen de vlaggen weer fier te wapperen.  

 

In de december werd de hal weer omgetoverd in een chique kerstsfeer en er werd  nieuw verlichtings -

materiaal aangeschaft, evenals nieuwe decoraties.  

De creatieve leden binnen onze vereniging, Vera de Graaf en Yvonne van Bruggen, hebben prachtige kerst-

stukjes gemaakt. Ook Fay Bolderman heeft laten zien dat ze het talent van haar oma heeft.  

 

Helaas werd onze hal ook dit jaar weer bezocht door het dievengilde, wat vooral materiële schade opleverde. 

Recent nog op oudejaarsavond waardoor een tweetal bestuursleden een deel van hun oudejaarsavond in de 

hal door hebben gebracht.  

Ook de heg liep al eerder de nodige schade op door afgestoken vuurwerk. Gelukkig meldde de jonge dader 

zich en is er contact over de vergoeding van de schade.  

Helaas hebben wij ook aan het eind van dit jaar weer afscheid moeten nemen van een tweetal leden, na een 

lang ziekbed zijn Arnold Los en Roel Westerhof ons ontvallen.  

 

Marjo van Dijk  




